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یادداشت

آغاز گفت وگوهای ملی
راه حل پایان جنگ در یمن

با گذشت ۶سال از آغاز تجاوز ائتلاف سعودی به یمن، علی رغم برخورداری 

این ائتلاف از حمایت های همه جانبه نظامی، لجستیکی و سیاسی تمامی 

بلکه  نبوده ایم  سعودی  ها  اهداف  تحقق  شاهد  نه تنها  عالم،  مستکبران 

درحال حاضر شاهد این هستیم حوثی هایی که با ابتدایی ترین سلاح ها 

به دفاع برخاسته بودند، اکنون با دراختیار داشتن موشک ها و پهپادهای 

پیشرفته درحال پیشروی در خاک سعودی ها هستند .

یمنی ها  و  ایران  متهم سازی  با  داشتند  سعی  ابتدا  در  سعودی ها 

حمایت های نظامی و سیاسی را به خود جلب کنند اما امروز شاهدیم با 

دراختیار داشتن همه امکانات غربی و شرقی نتوانسته اند حتی ذره ای به 

اهداف خود نزدیک شوند.

تنها دستاورد سعودی ها در یمن که شاید بعدها به آن افتخار کنند، کشتن 

زن ها و کودکان و همچنین تحمیل قحطی ای بی سابقه بر مردم یمن است. 

اکنون آنچه را در یمن شاهدیم، جنایات جنگی و نقض گسترده حقوق 

بشردوستانه توسط سعودی ها است که همه اینها با چشم پوشی نهادهای 

ناظر بین المللی و مدعیان حقوق بشر به خصوص آمریکایی ها و درواقع 

چراغ سبز آنها درحال روی دادن است.

حمایت های  و  تسلیح  در  آمریکایی ها  به ویژه  غربی  دولت های  نقش 

سیاسی از ائتلاف سعودی غیرقابل کتمان است، تغییر دولت در آمریکا 

هم تاثیری بر سیاست های آنان در حمایت از سعودی ها نداشته و برخی 

تغییرات نمادین هم ماحصل تغییر موازنه قدرت در جنگ یمن که به واسطه 

شجاعت و دلاوری جوانان یمنی اتفاق افتاده است. درواقع آغاز تجاوز به 

یمن از همان دولت دموکرات اوباما نشأت گرفته است و نمی توان انتظار 

داشت رفت وآمد دولت ها در کاخ سفید، شرایط بغرنج یمن را بهبود بخشد و 

درحال حاضر این مقاومت و دفاع فعالانه جوانان یمن است که زمین بازی 

را تغییر داده است.

تنها راه حلی را که می توان برای پایان جنگ یمن متصور شد، بازگشت 

آغاز  و  گذشته  ۶سال  غلط  مسیر  از  آنان  اذناب  و  سعودی ها  غربی ها، 

ائتلاف  تجاوزگری  پایان  با  بی شک  است؛  یمن  در  ملی  گفت وگوهای 

مطمئنا  می شود.  فراهم  یمنی-یمنی  گفت وگوهای  آغاز  زمینه  سعودی 

با پایان جنگ یمن شاهد تغییرات بسیار مثبتی در منطقه خواهیم بود و 

زمینه همکاری های بیشتر بین کشورهای منطقه را فراهم می آورد.

در همان آغاز جنگ یمن، جمهوری اسلامی ایران طرحی را به سازمان ملل 

متحد و کشورهای درگیر پیشنهاد کرد که مشتمل بر پایان درگیری ها و 

گفت وگوهای یمنی یمنی بود؛ شاید بتوان منصفانه ترین و واقع بینانه ترین 

این  سعودی ها  لجاجت  با  متاسفانه  که  دانست  طرح  همان  را  طرح 

پیشنهاد ایران به محاق رفت. از ابتدای تجاوز به یمن تنها کشوری که با 

ارسال کمک های بشردوستانه  به  و  بیان کرد  را  حسن نیت مواضع خود 

مبادرت می ورزید ایران بود، اما جبهه متجاوز و حامیان شان سعی در القای 

نقش مخرب در یمن داشتند ولی نتوانستند وجدان های بیدار جهانیان را 

گمراه کنند و در آخر هم این ایران بود که با کمک های معنوی، سیاسی و 

مستشاری خود از بروز جنایت های بیشتر علیه ملت مظلوم یمن جلوگیری 

کرد. حال با اعتراف سردمداران رژیم های غربی به شکست سیاست فشار 

حداکثری آمریکا علیه ایران، آن هم به واسطه مقاومت فعالانه ملت ایران، 

نیز دریافته اند که راهی جز پذیرش  گویا رژیم های مرتجع عربی منطقه 

قدرت بی بدیل ایران به عنوان ضامن صلح و ثبات در خاورمیانه ندارند.

خوشبختانه در هفته گذشته اخباری پیرامون انجام مذاکراتی بین تهران 

امید  می تواند  که  اخباری  شد،  منتشر  اختلافی  مسائل  سر  بر  ریاض  و 

کند؛  ایجاد  را  برادرکشی  و  تجاوز  ویرانگر  مسیر  از  سعودی ها  بازگشت 

سعودی ها چاره ای جز پذیرش شکست حداکثری خود را درقبال مقاومت 

در سراسر منطقه ندارند و با پذیرش واقع بینانه آن می توانند آینده بهتری را 

برای خود و هم پیمانان شان رقم بزنند.

البته نمی توان از نقش مخرب کشورهای غربی در جنگ یمن به سادگی 

گذشت، جنگ یمن با حمایت آشکار و بی دریغ تمامی دولت های غربی 

را  یمن  به  تجاوز  آغاز  اخبار رسمی  فراموش کنیم  نباید  پذیرفت.  صورت 

چه کسی و از کجا منتشر کرد؛ عادل الجبیر در ایالات متحده این پیام را 

مخابره و هدف ائتلاف را هم مقابله با نفوذ ایران معرفی کرد، حال می بینیم 

سعودی  ها نه تنها نتوانسته اند با یاری همه جانبه متحدان غربی اش ذره ای 

از نفوذ ایران تحت شدیدترین فشارها بکاهند بلکه اکنون با چنان ضربات 

مهلکی از جانب یمن مواجه هستند که برای پایان این باتلاق ۶ساله دست 

به سوی همان ایرانی دراز کرده اند که در پی مقابله با آن بودند.

 در پایان امیدواریم متجاوزان به خاک یمن از راه تجاوز و کشتار بی گناهان 

بازگردند و بیش از این آبروی خود را در اذهان ملل مسلمان نبرند. درواقع 

کشورهای متجاوز به یمن و حامیان شان چاره ای جز پذیرش شکست و 

فرونهادن سر تعظيم دربرابر عظمت مقاومت یمن  ندارند.

گزارش »فرهیختگان« از سفر معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه آزاد اسلامی به 6 استان 

تجهیز  و  بهسازی خوابگاه و سلف
واحدهای دانشگاهی برای استقبال از مهرماه

زیـادی اسـت کـه  درسـت اسـت کـه کرونـا ماه هـای 

دانشـگاه ها را تعطیـل و دانشـجویان و اسـاتید را مجبـور به 

کوچ کـردن بـه فضـای مجازی کرده اسـت، امـا آنچه واضح 

اسـت اینکـه قـرار نیسـت ایـن وضعیـت تـا همیشـه ادامـه 

داشـته باشـد و دیـر یـا زود دانشـگاه ها میزبـان همیشـگی 

دانشـجویان خواهنـد شـد. میزبانـی ای کـه البتـه شـرایط 

متفاوتی را به نسـبت گذشـته برای مراکز آکادمیک کشـور 

بـه همـراه مـی آورد؛ چراکـه درصـورت تداوم حضـور ویروس 

کرونـا کـه به نظـر می رسـد فعـلا بایـد در کنـارش زندگـی 

کنیـم، لازم اسـت نه تنهـا شـرایط کلاس هـا، بلکـه از همـه 

مهم تر وضعیت خوابگاه ها و سـلف دانشـگاه ها دسـتخوش 

تغییـرات مهمـی شـوند تـا از ایـن طریـق نه تنهـا سـلامتی 

دانشـجویان، اسـاتید و پرسـنل دانشـگاه ها تامیـن شـود، 

بلکه امکان حیات محیط دانشـگاهی همانند گذشـته نیز 

امکان پذیـر باشـد. موضوعـی که با شـروع واکسیناسـیون 

در کشـور جدیـت بیشـتری پیـدا کـرده و حـالا بسـیاری از 

فعـالان عرصـه آمـوزش کشـور امیدوارنـد بتواننـد در آینـده 

نزدیک شاهد برگزاری کلاس های درس به صورت فیزیکی 

باشـند. لـزوم برنامه ریـزی و آماده سـازی دانشـگاه ها بـرای 

اینکه در کمترین زمان ممکن بتوانند به موقعیت مناسـب 

بـرای برگـزاری حضـوری کلاس هـا برگردند، موجب شـد تا 

وضعیـت مدیریـت امـور دانشـجویی در دور دوم سـفرهای 

اسـتانی معاونـت فرهنگـی و دانشـجویی دانشـگاه آزاد 

اسـلامی به عنـوان محـور اصلـی قـرار بگیـرد و بـا سرکشـی 

بـه چنـد دانشـگاه در مرکـز اسـتان در جریـان کـم و کیـف 

ایـن واحدهـا قـرار بگیرد. 

  نظم بی نظیر خوابگاه دانشلگاه آزاد اسللامی واحد 

ارومیه  

فـرزاد جهان بیـن، معـاون فرهنگی و دانشـجویی دانشـگاه 

آزاد اسـلامی در دومیـن روز از اردیبهشـت ماه 1400 بـه 

همراه مدیران کل امور دانشجویی این دانشگاه در راستای 

بررسـی پتانسـیل و کیفیت حوزه های مدیریت دانشجویی 

از ۶ واحد دانشگاهی مرکز استان ها بازدید کرد. بازدیدی 

کـه خـود در پسـت اینسـتاگرامی اش دربـاره اش نوشـت: 

» از دیـروز صبـح تـا الان کـه حـدود 11 شـب اسـت، بـه 

شـش واحـد دانشـگاهی مرکـز اسـتان سـر زده ایـم. کـرج، 

قزویـن، رشـت، اردبیـل، تبریـز و ارومیـه. دیـدار بـا عزیـزان 

خوابگاهـی و دختـران عزیزمـان که در رشـته های پزشـکی 

و پیراپزشـکی ارومیـه مشـغولند و نظـم و کیفیـت خوابـگاه 

ارومیـه، خسـتگی مان را رفـع کرد. مشـکلاتی هم داشـتند 

کـه ان شـاءالله حـل می شـود. تـا چشـم بـر هم بزنیـم، مهر 

رسـیده و اگـر دانشـگاه ها حضـوری شـود، اولیـن سـوالی 

کـه دانشـجو از مـا می پرسـد ایـن اسـت کـه در ایـن مدتـی 

کـه مـا نبودیـم شـما در سـلف و بوفه و خوابـگاه چه کردید؟

قراردادهـای سـلف و بوفـه بایـد به نحـوی تنظیـم شـود کـه 

درعیـن رعایـت مصالـح دانشـگاه، بیـش از پیـش رضایـت 

حداکثـری دانشـجویان فراهـم شـود. کیفیـت و سـلامت و 

تنـوع غذایـی کـه منجربـه تامین نیازمندی های بدن شـود 

سـه اولویـت ما هسـت.

خوابگاه هـای بعضـی واحدها مانند برخی سـلف ها فاجعه 

اسـت. نه فقـط از جهـت امکانـات، بلکه از جهت دلسـوزی 

و رسـیدگی هـم. البتـه برخـی هـم انصافا عالی اسـت. بعد 

از طبقه بنـدی خوابگاه هـا و سـلف ها، علی رغـم مشـکلات 

مالـی واحدهـا، بایـد راهـی پیـدا کنیـم کـه خوابگاه هـا و 

سـلف ها ارتقـا پیـدا کنند.

مـن 12 سـال خوابگاهـی بـودم و می دانـم خـود خوابـگاه 

سختی دارد چه رسد به اینکه متولیان امر، بی توجه باشند.

امـروز هـم کـه مـن سرکشـی می کنـم دیـر اسـت چـه رسـد 

بـه فـردا. تعـدادی از عزیزان مـان الان در خوابگاه هسـتند. 

غیـر از اینکـه حضور اینها مهم اسـت، بایـد خودمان را برای 

مهر نیز آماده کنیم. مسـاله مراکز مشـاوره هم بسـیار مهم 

اسـت. مراکـز مشـاوره بایـد ملجـا و پنـاه همـگان بالاخـص 

دانشجویان باشند و این نیازمند اقدامات بسیاری است.« 

  5 برنامه اثرگذار دانشگاه آزاد اسلامی در کشور

معـاون فرهنگـی و دانشـجویی دانشـگاه آزاد اسـلامی در 

حاشـیه بازدیـد از امکانـات فرهنگـی، رفاهـی، خدماتـی و 

ورزشـی دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد قزویـن، ایـن واحـد را 

در کشـور بی نظیر دانسـت و گفت: »دانشـگاه آزاد اسلامی 

قزوین یکی از بهترین و ارزشـمندترین واحدهای دانشـگاه 

آزاد اسـلامی سراسـر کشـور اسـت و اکنون سـرمایه بسـیار 

عظیمی از نظر نیروی انسـانی مجرب و امکانات پیشـرفته 

در ایـن دانشـگاه وجـود دارد. بـا توجـه بـه وجـود امکانـات 

مجهز، اسـتاندارد و پیشـرفته ورزشـی، حضور هیات علمی 

متخصـص و کارکنـان توانمنـد، دانشـگاه آزاد اسـلامی 

قزویـن می تواند در زمینه کسـب درآمدهای غیرشـهریه ای 

گام هـای بسـیار خوبـی بـردارد و بـا توجـه به وجـود انگیـزه 

بسـیار بـالای مدیـران و کارکنـان زحمتکـش دانشـگاه آزاد 

اسـلامی قزویـن، نویـد روزهـای بسـیار خوبـی را بـرای ایـن 

دانشـگاه متصور هسـتم.« 

او بـه پنـج برنامـه اثرگذار در دانشـگاه آزاد اسـلامی اشـاره و 

تصریح کرد: »سـلوک مدیران و ارتقای اسـتادان، خانواده، 

فضـای مجـازی و تشـکل ها از جملـه مهم تریـن اقداماتـی 

اسـت کـه بایـد درنظر گرفته شـود. موضـوع قطب فرهنگی 

بـودن دانشـگاه در شـهر، حـل مسـائل زیسـت محیطی در 

منطقه، مشـاوره دانشـجویان در مسائل فرهنگی، برگزاری 

دوره هـای مهارتـی بـرای دانشـجویان و اشـتغال زایی بـرای 

دانشـجویان از دیگران موضوعات مدنظر دانشـگاه است.« 
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شنبه ٤ ارديبهشت ١٤00   شماره 3300

امیرمحمد کولانی
دبیر بین الملل اتحادیه جامعه اسلامی دانشجویان

افزایش حق الزحمه کار دانشجویی برای دانشجویان پرستاری 

شـورای صنفی دانشـجویان از افزایش حق الزحمه کار دانشـجویی دانشـجویان 

پرسـتاری در بالین خبر داد. وزارت بهداشـت بر اسـاس آیین نامه کار دانشـجویی 

100 سـاعته دانشـجویان پرسـتاری بـا افزایـش حق الزحمـه کار دانشـجویی 

دانشـجویان پرسـتاری در بالیـن موافقـت کـرد. بـر ایـن اسـاس حق الزحمـه کار 

دانشـجویان پرسـتاری دوره کارشناسـی بـرای هـر سـاعت ۸ هـزار و ۵00 و بـرای 

کارشناسی ارشـد 11 هـزار و ۵۵0 تومـان درنظـر گرفتـه شـده اسـت. بـر اسـاس 

اعلام شورای صنفی دانشجویان علوم پزشکی، تاریخ اجرای مصوبه هیات امنای 

مشـترک وزارتخانـه )مبنی بـر افزایـش حق الزحمـه کار دانشـجویی پرسـتاری در 

بالیـن( از یـک مهرمـاه سـال 1۳۹۹ بـوده اسـت کـه متاسـفانه تاکنـون به علـت 

کارشـکنی در دانشـگاه ها این افزایش تنها در چند دانشـگاه )۳ دانشگاه( صورت 

پذیرفتـه بـود، حـال با کمک اعضای این شـورا در دانشـگاه ها تـلاش برای اعمال 

ایـن افزایـش در تمامی دانشـگاه ها ادامـه دارد. 

ماموریت دانشگاه ها باید در پذیرش دانشجو لحاظ شود

ابوالفضل واحدی در گفت وگو با ایسـکانیوز درباره شـیوه نامه جدید پذیرش دانشـجو در مقطع دکتری، اظهار کرد: »وزارت علوم شـیوه نامه ای برای تخصیص 

ظرفیـت پذیـرش دانشـجوی دکتـری بـه دانشـگاه ها ابـلاغ کرده اسـت که بر اسـاس آن مجموعه ظرفیت هر دانشـگاهی متناسـب با مرتبـه اعضای هیات علمی 

تعییـن می شـود.« معـاون آموزشـی دانشـگاه علـم و صنعـت در ادامـه خاطرنشـان کـرد: »بـر اسـاس این شـیوه نامه بـا توجه به رتبـه هر عضـو هیات علمی تعداد 

ظرفیت دانشـجویان تعیین می شـود. برای مثال به اسـتاد تمام، دانشـیار و اسـتادیار هرکدام تعداد مشـخصی دانشـجو اختصاص داده می شـود.« وی با بیان 

اینکـه آیین نامـه ای در ایـن زمینـه تدویـن و ابـلاغ شـده اسـت، افـزود: »نقطـه قـوت ایـن آیین نامـه ایـن اسـت کـه ایـن موضـوع سـامان دهی می شـود؛ اما چون 

ظرفیـت مقاطـع مختلـف کارشناسـی، کارشناسی ارشـد و دکتـری را مسـتقل از هـم می بینـد و ماموریـت دانشـگاه ها متفاوت اسـت، یک خلأ به نظر می رسـد.« 

واحـدی بـا اشـاره بـه اینکـه ایـن انتقـاد بـه اطـلاع معاونـت آموزشـی وزارت علـوم رسـیده اسـت، گفـت: »بـر اسـاس شـیوه نامه جدید، بـرای پذیرش دانشـجو در 

مقطـع کارشناسـی بـر اسـاس رتبـه اعضـای هیات علمـی، تعدادی تعیین می شـود. بـرای کارشناسی ارشـد و دکتری هـم به صورت مسـتقل تعدادهای دیگری 

تعیین می شـوند. مشـکل این اسـت که برای دانشـگاهی مانند دانشـگاه علم و صنعت که ماموریتش تحصیلات تکمیلی اسـت، بر اسـاس این فرمول تعداد 

دانشـجویان کارشناسـی بسـیار بیشـتر از تعـداد قبلـی شـده و از طـرف دیگـر تعداد دانشـجویان دکتـری خیلی کمتر از تعـداد قبلی می شـود.« وی تاکید کرد: 

»بـه همیـن دلیـل مـا پیشـنهاد دادیـم کـه ماموریـت دانشـگاه در ایـن آیین نامـه لحـاظ شـود و امـکان انتقـال ظرفیـت از کارشناسـی بـه تحصیـلات تکمیلـی یا 

برعکس وجود داشـته باشـد.« 

آزمون ارشد پزشکی در شرایط قرمز کرونایی لغو می شود

سـعید هاشـمی، رئیس مرکز سـنجش و آموزش پزشـکی در گفت وگو با خبرگزاری دانشـجو، 

دربـاره برگـزاری آزمـون ارشـد پزشـکی در سـال 1400 گفـت: »هنـوز تصمیمی در بـاره تعویق 

آزمون ارشـد پزشـکی نگرفته ایم، زیرا با توجه به شـرایط کرونا حتی نمی توانیم بگوییم وضعیت 

کشـور در یـک هفتـه دیگـر چگونـه اسـت چـه برسـد بـه اینکه دربـاره برگـزاری آزمون ارشـد در 

۳0 و ۳1 اردیبهشـت ماه سـخن بگوییـم.« وی ادامـه داد: »انتظـار مـا ایـن اسـت کـه وضعیـت 

قرمـز به سـمت نارنجـی و زرد حرکـت کنـد. ان شـاء الله اگـر ایـن اتفاق رخ دهد آزمـون در موعد 

مقـرر برگـزار خواهـد شـد، در غیـر ایـن صـورت آزمون ارشـد پزشـکی بـه تعویق خواهـد افتاد.« 

هاشـمی بـا بیـان اینکـه داوطلبـان نگـران برگـزاری آزمـون نباشـند، اظهـار کـرد: »اگـر آزمون 

کارشناسی ارشـد پزشـکی در شـرایط کرونایـی زرد و نارنجـی برگـزار شـود تمـام پروتکل هـای 

بهداشـتی رعایـت خواهـد شـد کـه از جملـه ایـن پروتکل هـا رعایـت فاصلـه میـان صندلی هـا 

و افزایـش تعـداد مراکـز برگـزاری آزمـون اسـت کـه سـال گذشـته نیـز انجام شـد. برای امسـال 

دیگـر افزایشـی در تعـداد مراکـز آزمون نخواهیم داشـت.« 

@دانشگاهدانشگاه f a r h i k h t e g a n d a i l y

محمد دوستار، رئیس دانشگاه آزاد واحد رشت 

نیز درباره ســـفر معاون فرهنگی دانشگاه آزاد 

اسلامی به این استان به »فرهیختگان« گفت: 

»در این ســـفر، معاون فرهنگی از حوزه های 

مختلف اعم از سلف ســـرویس، خوابگاه های 

دانشـــجویی و مراکز مشـــاوره و رشد بازدید و 

وضعیت هر کدام از این بخش ها را مورد بررسی 

قرار داد.« 

او با اشـــاره به وضعیت خوابگاه های این دانشـــگاه گفـــت: »درحال حاضر فقط 

دانشجویان دانشکده های پیراپزشکی، پرستاری و مامایی که الزاما طبق مصوبه 

وزارت بهداشت باید در بیمارستان ها حضور داشته باشند، از خوابگاه ها استفاده 

می کنند؛ البته استفاده این دانشـــجویان نیز با درنظر گرفته شدن پروتکل های 

دانشـــجویی صورت پذیرفته اســـت و در هر اتاق تنها یک دانشـــجو اسکان داده 

شده است.« 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد رشت با اشاره به احتمال بازگشایی دانشگاه ها 

در ترم تحصیلی جدید افزود: »در حاشـــیه ســـفر معاون فرهنگی و دانشـــجویی 

دانشگاه، صحبت هایی درباره لزوم برنامه ریزی و آمادگی دانشگاه برای بازگشایی 

در ســـال تحصیلی آینده و اسکان دانشجویان خوابگاهی صورت گرفت و بنا شد 

تـــا با اختصاص وام های کم بهره برای تعمیرات و تجهیز خوابگاه ها خصوصا برای 

استفاده خواهران اقداماتی انجام شود.« 

دوســـتار با بیان اینکه امیدواریم طبق برنامه ریزی های صورت گرفته تمام مراحل 

تعمیر خوابگاه های دانشجویی در تابستان انجام شود و خوابگاه ها برای استفاده 

در مهرماه کاملا آماده باشـــند، تصریح کرد: »دانشجویانی که در دانشگاه حضور 

داشـــتند نیز در حاشـــیه بازدید معاون فرهنگی دانشگاه با ایشان دیدار داشتند 

و درمورد مســـائل مدنظرشـــان نکاتی گفتند؛ در این دیدار دانشجویان نسبت به 

اقدامات دانشگاه در دوران کرونا اعلام رضایت کردند.« 

در واحد تبریز که یکی از مقاصد سرکشی معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه آزاد اسلامی به شمار می رود، 

قرار است اتفاقات خوبی در راستای بهبود هرچه بیشتر خوابگاه و سلف صورت بگیرد. موضوعی که عزیز جوانپور، 

رئیس دانشـــگاه آزاد واحد تبریز درباره اش به »فرهیختگان« گفت: »جهان بین در بازدید از دانشـــگاه آزاد واحد 

تبریز به بررسی امکانات و توانایی ها در حوزه مدیریت امور دانشجویی مثل خوابگاه ها، سلف سرویس، بوفه ها 

و مراکز مشاوره دانشگاه پرداخته و گفت وگو هایی پیرامون برنامه ریزی دانشگاه برای بازگشایی دانشگاه در سال 

تحصیلی آینده صورت گرفت، قرار است بر اساس آن آیین نامه کمیسیون معاملات دانشگاه برای واگذاری سلف 

و بوفه ها و دیگر مراکز از سوی سازمان مرکزی دانشگاه بازنگری شوند تا دانشگاه بتواند با شرایط بهتری سلف 

و بوفه ها را به پیمانکاران واگذار کند.« 

او درباره چرایی این بازنگری تصریح کرد: »در آیین نامه پیشـــین هر پیمانکاری که قیمت بالاتری اعلام می کرد در مزایده انتخاب می شـــد و این 

موضوع باعث افت کیفیت در غذاهای دانشـــجویی بود،  اما امیدواریم با تغییر آیین نامه کمیســـیون معاملات در بخش واگذاری سلف سرویس و 

بوفه ها، بحث ارزیابی کیفی نیز اضافه شود که طبیعتا می تواند نقش موثری در حوزه بهبود وضعیت غذایی و خدمات ارائه شده، داشته باشد.« 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد تبریز اظهار داشت: »برای بهسازی و تعمیر خوابگاه های دانشجویی نیز مقرر شد با اعطای وام کم بهره به واحدها، 

بودجه ای تخصیص داده شـــود و در فرصت باقی مانده تا شروع ســـال تحصیلی جدید، خوابگاه ها برای استفاده مجدد دانشجویان آماده شوند؛ 

البته خوابگاه های دانشگاه از نظر امکان از وضعیت مناسبی برخوردار هستند، ولی یکی از خوابگاه های دانشگاه نیاز به تعمیر و بهسازی دارد.« 

به گفته او ایجاد پرونده برای همه دانشـــجویان در مرکز مشـــاوره دانشـــگاه یکی دیگر از مصوبات سفر معاون فرهنگی و دانشجویی دانشگاه آزاد 

اسلامی به این واحد به شمار می رود تا از این طریق امکانات این مرکز به شکل تخصصی در حوزه های تحصیلی، شغلی و خانواده به دانشجویان 

اطلاع رسانی شده و از اساتید متخصص در این حوزه ها به عنوان مشاور استفاده شود.« 

جهان پور با اشاره به آمادگی دانشگاه ها برای بازگشایی در سال تحصیلی آینده گفت: »درحال حاضر خوابگاه های دانشگاه برای استفاده دانشجویان 

علوم پزشـــکی و پیراپزشـــکی ها بازگشایی شدند؛ البته در بازگشایی ها پروتکل های بهداشـــتی و فاصله گذاری اجتماعی با جدیت دنبال شده و 

می شود، به گونه ای که در هر اتاق فقط یک دانشجو حضور داشته است.« 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد تبریز گفت: »درحال حاضر نیز سلف ها و بوفه ها کاملا تعطیل شده اند، با این حال امیدواریم بعد از ابلاغ آیین نامه 

کمیســـیون معاملات دانشـــگاه، سلف و بوفه ها هم برای واگذاری به مزایده گذاشته شود. ما هم آمادگی داریم تا به محض ابلاغ آیین نامه جدید در 

تابستان مزایده سلف ها و بوفه ها را برگزار کنیم و این مجموعه ها را به پیمانکاران باکیفیت واگذار کنیم.« 

او با اشاره به برنامه ریزی دانشگاه جهت نوسازی سلف دانشجویی گفت: »با تاکیداتی که معاون دانشجویی دانشگاه آزاد اسلامی بر لزوم مکانیزه شدن 

ســـلف دانشـــجویی داشته است، مقرر شد تا با دریافت وام کم بهره برای این منظور تا پیش از شروع سال تحصیلی جدید، سلف دانشجویی واحد 

نوسازی و مکانیزه شود.« 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد رشت خبر داد 

اختصاص وام کم بهره برای تعمیر خوابگاه ها 
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد تبریز مطرح کرد 

بازنگری کمیسیون معاملات دانشگاه در راستای بهبود کیفیت سلف و بوفه ها 


